
Gregor Veselko ostaja na čelu Luke vsaj do julija

V vrhu Luke
bi le eno glavo

Nadzorniki Luke Koper si v podjetju znova
želijo samo enega glavnega direktorja in ne
več štiričlanske uprave. To bodo predlagali
skupščini delničarjev. V tej upravi namreč
vidijo prevelika nesoglasja. "Ce nesoglasij ne
bi bilo, bi Luka dosegala boljše rezultate,"
pravi prvi nadzornik Janez Požar.

KOPER � Nadzorniki Lu-
ke Koper včeraj niso gla-
sovali o zaupnici uprave,
niti je niso razrešili, ampak
bodo delničarjem predla-
gali, naj v družbi znova
uvedejo enočlansko upra-
vo, ki je po njihovem
pravšnji recept za vodenje;
tako je v Luki dolgo že
veljalo do leta 2005, ko so
prav v času prejšnje vlade
Janeza Janše iz enočlanske
uprave uvedli štiričlansko
in je odstopil tedanji glavni
direktor Bruno Korelič.

Nadzorniki
pogrešajo timsko
delo v upravi

Gregor Veselko in Marko
Rems, pa tudi delavski di-
rektor Matjaž Stare tako
ostajajo na čelu Luke vsaj
še do julijske skupščine
delničarjev. Član uprave
Tomaž Martin Jamnik, ki je
odstopil 20. aprila, pa se
junija poslavlja iz uprave.

Nadzorniki Veselkovi

ekipi sicer priznavajo, da je
v treh letih kljub gospo-
darski krizi, v kateri je prev-
zela vajeti, poskrbela za po-
večanje prometa in prihod-
kov tgr finančno konsoli-
dirala podjetje, ki je bilo
obremenjeno s številnimi
spornimi in napačnimi
odločitvami iz časov vo-
denja Roberta Časarja, je
povedal Janez Požar. Upra-
va je tako za leto 2011 pre-
jela tudi nagrado.

Velike rezerve pa vidijo v
notranji organizaciji dela
in pri izboljšanju učinko-
vitosti. "Glavni oviri za to
sta pomanjkanje timskega
dela in notranja nesoglasja
med člani uprave. Ti se
sčasoma samo še povečuje-
jo in močno negativno vpli-
vajo na notranje odnose v
družbi in na odnose z lo-
kalno skupnostjo," je pou-
daril Požar.

Veselko: Za velike
odločitve vedno

dosegli soglasje
Veselko po drugi strani

meni, da je v štiričlanski
upravi dobro, da ne raz-
mišljajo vsi enako, a da so
pri velikih odločitvah v
upravi vedno dosegli so-
glasje. Prepričan je tudi, da
bi bil za upravljanje Luke
najboljši mandatarski sis-
tem; to je veččlanska upra-
va, pri kateri predsednik
sam izbere ekipo. Obseg
poslovanja je po njegovem
le prevelik, da bi bil en
človek dovolj za vse. "Vesel
pa sem, daje nadzorni svet
ugotovil, daje Luka po treh
letih sanirana in na poti
stare slave," še pravi Ve-
selko.

Nadzorniki se o svojem
predlogu za enočlansko
upravo sicer še niso po-
svetovali z agencijo za
upravljanje kapitalskih na-
ložb oziroma lastniki.
Požar na odločanje o
enočlanski upravi na

skupščini gleda tudi kot na
odločanje o zaupnici na-
dzornemu svetu.
Skupščina bo predvidoma
9. julija, na kateri je sicer
pričakovati tudi menjavo
nadzornikov, predstavni-
kov države.

Trije predstavniki zapo-
slenih v devetčlanskem na-
dzornem svetu predloga o
enočlanski upravi niso
podprli, saj so želeli gla-
sovanje o zaupnici upravi.
"Predstavniki zaposlenih
smo prepričani, daje upra-
vo treba zamenjati čim
prej," 'je povedal nadzornik
Mladen Jovičič. Povedal je
še, da gre pri nesoglasjih za
tista med tremi člani upra-
ve in ne za znane spore z
delavskim direktorjem.

Predčasno razrešitev
uprave Luke je pred nekaj
dnevi nadzornikom odsve-
toval tudi minister za in-
frastrukturo Zvone Čer-
nač. KATJA GLEŠČIČ



Nova nadzorniška logika: ker se Marko Rems, Tomaž Martin Jamnik, ki je nedavno
odstopil, in Gregor Veselko (na fotografiji) ne razumejo najbolje, nadzorniki predlagajo le
enočlansko upravo


